

## 有關調低香港證券買賣印花稅稅率之通知

由2023年11月17日起(「生效日」),售賣或購買香港證券的成交單據可予徵收的印花稅稅率,將由成交額的0.13%調低至成交額的0.1%。同時,於生效日起,列於本行之銀行服務收費(證券服務)內「2.證券交易其他費用#」項下適用於香港股票的「i)政府印花稅」將由「成交額的0.13%(不足1港元/人民幣1元亦作1港元/人民幣1元計)」修訂為「成交額的0.1%(不足1港元/人民幣1元亦作1港元/人民幣1元計)」。

閣下有權通知本行終止有關戶口及/或服務,藉此拒絕上述修訂。若閣下於以上提及之生效日或 以後繼續使用有關戶口及/或服務,上述更改即對閣下具有約束力。若閣下不接受上述修訂,本 行將可能無法繼續為閣下提供相關服務。如有任何查詢,請於辦公時間內致電本行的證券客戶服 務熱線2828 7028。

大新銀行有限公司 謹啓

2023年11月

## Notice of Reduction in the Stamp Duty Rate chargeable on Sale or Purchase of HK Stock

Please note that the rate of stamp duty chargeable on a contract note for the sale or purchase of any Hong Kong stock will be reduced from 0.13% of transaction amount to 0.1% of transaction amount starting from 17 November 2023 ("Effective Date"). With this adjustment, the "Stamp Duty" applicable to Hong Kong Listed Stock stated under the section of "2. Securities Trading other charges#" in our Bank Service Charges (for Securities Services) will be revised from "0.13% of transaction amount, rounding up to the nearest dollar / RMB" to "0.1% of transaction amount, rounding up to the nearest dollar / RMB" upon the Effective Date.

Please note that you may refuse to accept the above amendment(s) by giving notice to the Bank to terminate the relevant account and / or services. Otherwise, the above amendment(s) shall be binding on you if you continue to maintain the relevant account and / or use the relevant services on or after the abovementioned effective date. Please also note that the Bank may not be able to continue to provide relevant services to you if you do not accept the above amendment(s). For any enquiry, please contact our Securities Customer Service Hotline at 2828 7028 during office hours.

**Dah Sing Bank, Limited** Nov 2023